



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 486

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

**United Nations • Nations Unies
New York, 1965**

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 486

1964

I. Nos. 7067-7089

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 14 January 1964 to 4 February 1964*

	<i>Page</i>
No. 7067. New Zealand and Greece :	
Exchange of notes constituting an agreement concerning visas. Canberra, 6 December 1961	3
No. 7068. New Zealand and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland :	
Exchange of letters recording an agreement relating to the import of butter into the United Kingdom. London, 15 May 1963	11
No. 7069. New Zealand and India :	
Agreement regarding the granting of a credit for the purpose of financing purchases of wool in New Zealand (with Protocol of signature). Signed at Wellington, on 22 February 1963	19
No. 7070. New Zealand and Union of Soviet Socialist Republics :	
Trade Agreement. Signed at Wellington, on 1 August 1963	27
No. 7071. Belgium and Luxembourg :	
Convention regarding examination at the Belgian-Luxembourg frontier (with Protocol of signature). Signed at Luxembourg, on 29 November 1961	37
No. 7072. Finland and Poland :	
Agreement concerning the exchange of trainees. Signed at Helsinki, on 18 December 1963	57
No. 7073. Philippines and New Zealand :	
Parcel-Post Agreement (with Detailed Regulations). Signed at Wellington, on 29 March 1960, and at Manila, on 9 May 1960	65

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 486

1964

I. N^{os} 7067-7089

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 14 janvier 1964 au 4 février 1964*

	<i>Pages</i>
N^o 7067. Nouvelle-Zélande et Grèce :	
Échange de notes constituant un accord relatif aux visas. Canberra, 6 décembre 1961	3
N^o 7068. Nouvelle-Zélande et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord :	
Échange de lettres constituant un accord relatif à l'importation de beurre au Royaume-Uni. Londres, 15 mai 1963	11
N^o 7069. Nouvelle-Zélande et Inde :	
Accord relatif à l'octroi d'un crédit pour le financement d'achats de laine en Nouvelle-Zélande (avec Protocole de signature). Signé à Wellington, le 22 février 1963	19
N^o 7070. Nouvelle-Zélande et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Accord commercial. Signé à Wellington, le 1 ^{er} août 1963	27
N^o 7071. Belgique et Luxembourg :	
Convention relative aux contrôles à la frontière belgo-luxembourgeoise (avec Protocole de signature). Signée à Luxembourg, le 29 novembre 1961 . .	37
N^o 7072. Finlande et Pologne :	
Accord concernant l'échange de stagiaires. Signé à Helsinki, le 18 décembre 1963	57
N^o 7073. Philippines et Nouvelle-Zélande :	
Arrangement relatif à l'échange de colis postaux (avec Règlement d'exécution). Signé à Wellington, le 29 mars 1960, et à Manille, le 9 mai 1960	65

	<i>Page</i>
No. 7074. United Nations Children's Fund and Senegal :	
Headquarters Agreement. Signed at Dakar, on 22 January 1964	91
No. 7075. Chad, Dahomey, Ghana, Ivory Coast, Mali, etc. :	
Convention (with annex) on the African Migratory Locust. Signed at Kano, on 25 May 1962	103
No. 7076. Austria, Belgium, Denmark, France, Federal Republic of Germany, etc. :	
Agreement (with Regulations) between the Member States of the Council of Europe on the issue to military and civilian war-disabled of an international book of vouchers for the repair of prosthetic and orthopaedic appliances. Done at Paris, on 17 December 1962	119
No. 7077. Republic of China and Argentina :	
Treaty of Amity. Signed at Buenos Aires, on 10 February 1947	143
No. 7078. Belgium, Denmark, France, Federal Republic of Germany, Iceland, etc. :	
North-East Atlantic Fisheries Convention (with annex). Signed at London, on 24 January 1959	157
No. 7079. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Switzerland :	
Exchange of notes constituting an agreement to facilitate travel between the United Kingdom and Switzerland (with annexes). London, 27 August 1963	183
No. 7080. Japan, Netherlands, Norway, Union of Soviet Socialist Republics and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland :	
Arrangements for the Regulation of Antarctic Pelagic Whaling. Signed at London, on 6 June 1962	263
No. 7081. Japan, Netherlands, Norway and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland :	
Supplementary Arrangements for the Regulation of Antarctic Pelagic Whaling. Signed at London, on 6 June 1962	271
No. 7082. Australia and India :	
Exchange of notes constituting an agreement on defence aid to India. New Delhi, 3 December 1963	279

	<i>Pages</i>
N° 7074. Fonds des Nations Unies pour l'enfance et Sénégal :	
Accord de siège. Signé à Dakar, le 22 janvier 1964	91
N° 7075. Tchad, Dahomey, Ghana, Côte-d'Ivoire, Mali, etc. :	
Convention sur le criquet migrateur africain (avec annexe). Signée à Kano, le 25 mai 1962	103
N° 7076. Autriche, Belgique, Danemark, France, République fédérale d'Allemagne, etc. :	
Accord (avec Règlement) entre les États membres du Conseil de l'Europe sur l'attribution aux mutilés de guerre militaires et civils d'un carnet international de bons de réparation d'appareils de prothèse et d'orthopédie. Fait à Paris, le 17 décembre 1962	119
N° 7077. République de Chine et Argentine :	
Traité d'amitié. Signé à Buenos Aires, le 10 février 1947	143
N° 7078. Belgique, Danemark, France, République fédérale d'Allemagne, Islande, etc. :	
Convention sur les pêcheries de l'Atlantique du Nord-Est (avec annexe). Signée à Londres, le 24 janvier 1959	157
N° 7079. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Suisse :	
Échange de notes constituant un accord tendant à faciliter la circulation des personnes entre le Royaume-Uni et la Suisse (avec annexes). Londres, 27 août 1963	183
N° 7080. Japon, Pays-Bas, Norvège, Union des Républiques socialistes soviétiques et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord :	
Arrangements pour la réglementation de la chasse pélagique à la baleine dans l'Antarctique. Signés à Londres, le 6 juin 1962	263
N° 7081. Japon, Pays-Bas, Norvège et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord :	
Arrangements supplémentaires pour la réglementation de la chasse pélagique à la baleine dans l'Antarctique. Signés à Londres, le 6 juin 1962	271
N° 7082. Australie et Inde :	
Échange de notes constituant un accord d'assistance à l'Inde pour sa défense. New Delhi, 3 décembre 1963	279